
Årsmøte protokoll Hjerdalen Veglag.

Skjærtorsdag 6 april kl 17:00

• Åpning av leder Per Løitegaard
• Årsmøte valgte Per Løitegaard til ordstyrer og Geir Foseid til 

protokollfører.
• Årsmøte valgte Ronny Grimstad og Thomas Bjørndalen til å skrive under 

årsmøte protokollen.
• Innkalling og saksliste ble godkjent av årsmøte.
• 20stk fremmøte med stemmerett lstk godkjent fullmakt.

Sakl: Årsmelding lest opp av ordstyrer. Ingen anmerkninger godkjent av årsmøte.

Sak2: Regnskap kasserer Steinar Klonteig gikk gjennom regnskapet. Ingen anmerkninger 
godkjent av årsmøte.

Sak3: Gjennomgang av arbeidsplan for 2023. Godkjent av årsmøte

• Befaring av veien og lapping av hull før åpning

• Høvle og klore veien (innleie) blir utført når veien er åpen inn til Hellemannlie.

• Opp rensk av grøfter og stikkrenner fra bom til toppen av Kleiva og ned første 
bakken(innleie)

• Utføre en tilstandsvurdering av veien i forhold kostnader og hva vi bør prioritere.

Det kom innspill om å gjøre vinter parkeringen større ved å rydde og merke plassen bedre. 
Da blir det mulig å frese opp et større areal slik at man kan parkere i midten i påsken.

Sak4: Fastsetting av årsavgift/kontingent

• Styret i veglaget anbefaler ingen endring av årsavgift/kontingent som nå er kr 2600,- 
Årsavgift endres ikke enstemmig vedtatt av årsmøte.

Sak5: Eventuelle innkomne saker

Styret legger frem følgende forslag for årsmøte. Det kom spørsmål om disse sakene på årsmøte i fjor. 
Pkt 2 fikk ikke styret utført i 2022 på hele veistrekningen.

1. Telefon åpning av bom, 3 eller 4 tlfnr pr hytte? Tilbud fra bomleverandør Swarco ca 20 000,-

• Enstemmig vedtatt av årsmøte 4 tlf nr pr hytte.

2. Utføre en tilstandsvurdering av veien i forhold kostnader og hva vi bør prioritere av vedlikehold i 
de neste årene i forhold til eventuelt nedbetaling av lånet.

• Enstemmig vedtatt av årsmøte at styre får fullmakt til å jobbe videre med tilstandsvurdering 
av veien i 2023.

Forslag på fortsatt gi tilskudd til Lysløypas venner på kr 17000,- Enstemmig vedtatt



Det var kommet inn forslag på vedtektsendring på §9 Styrets sammensetning

Styret skal ha fra 3-6 medlemmer og fra 1-3 varamedlemmer. Årsmøte velger leder, kasserer, 

sekretær og øvrige medlemmer årsmøte finner det behov for. Det vil gi større fleksibilitet i 
styrets sammensetning, slik at antall medlemmer kan skaleres opp/ned i forhold til planlagt 
arbeidsbelastning.

• Forslaget falt med 18 mot 2 stemmer. §9 styrets sammensetning endres ikke.

Gunnar Tveito informerte årsmøte at han ønsker å bygge et servicebygg med WC på 30m2 
med en pktfeste avtale på veglagets parkeringsplass. Mellom der ca søppelkonteinere står og 
garasjen til Lysløypas venner. Bruken av servicebygget/WC er til den guideing han driver til 
sabotørhytta og Vemork gjennom sommeren og høsten med og tilby Wc muligheter og egne 
overnatting for gauider. WC vil bli tilegnelig for veglagets medlemmer også mot en 
betalingsløsning.

Det kom frem innspill at veglaget må legge frem en sak med grundig orientering til veglagets 
medlemmer om hva som skal gjøres i forhold til eventuelt pktfeste avtale med tegninger 
plassering av eventuelt bygget på veglaget tomt.

• Styret får fullmakt av årsmøte til å lage en sak på pktfeste og servicebygg til Gunnar 
Tveito på veglaget parkeringsplass som sendes ut til medlemmer og legges frem på et 
ekstraordinært årsmøte.

Sak6: Valg

FUNKSJON. NAVN Styre siden
årsmøtet
2021

På valg Velges for periode

Leder
Geir Foseid

ja Ja 23-24

Nest leder
Thomas Miland

ja Nei 22-23

Sekretær
Oddvar Haugen

ja Ja 23-24

Kasserer Steinar Klonteig ja Nei 22-23
Styremedlem Magne Kristiansen ja Ja 23-24
Varamedlem Helge Høj/bø ja Nei 22-23
Varamedlem Thomas Bjørndal ja Ja 23-24
Revisor Knut Løberg ja Nei 22-23
Revisor Knut Solheim ja Ja 23-24

Årsmøte gjorde gjenvalgt på valgkomite. Jon Løitegaard Knut Solheim og Einar Bråthen

Ronny Grimsta Geir Foseid
V (/

omas Bjørndal


